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ולא שנגיע  מבקש  כן  אבל  שנצליח,  מבקש  לא  אחד  אף 
נתייאש, שנאמין ולא נוותר להגשים את החלום שלנו! ויש

לנו מאמן נפלא!
“את יכולה לעשות את זה!” אמר הקול ברקע לבחורה כבדת המשקל בסרטון

הקצר שראיתי.

לא הייתה לה שום מוטיבציה.

היא נראתה עצובה ומיואשת.

היא לא האמינה בעצמה.

היא לא רצתה לעשות שום דבר.
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היא הייתה בחדר כושר ופשוט הסתכלה על המכשירים.

“תתחילי, אפילו קצת, ותראי איך זה מתגלגל…” הוא המשיך להאיץ בה.

אותן להרים  והחלה  יד,  בכל  אחת  קטנות,  משקולות  שתי  לקחה  והיא 
לצדדים, למעלה ולמטה…

והפסיקה.

“אל תוותרי!” הוא צעק לה ברקע.

והיא, למרות שנראתה לא מרוצה מזה שהוא מאיץ בה כל הזמן, בכל זאת
המשיכה.

אולי גם זה יעניין אתכם:

להשיג כל מה שאתם רוצים? כך תעשו את זה!

יש לי חלום: לחיות את החיים!

אפילו עכשיו

אבל הקצב,  את  להדביק  מנסה  כשהיא  ההליכון  על  אותה  רואים  כך  אחר 
ממש לא מצליחה.

“את לא מאמינה ביכולת שלך! את לא מאמינה בכוח שלך! אל תפסיקי…”
שוב הקול ברקע צעק לה.

המוזיקה ושוב,  שוב  אותה  מעודד  הזה  הקול  הסרטון  כל  במהלך  וכך, 
רועשת, יש פוקוס על המכשירים ש’עושים לה את החיים קשים’, רואים

אותה שוב פעם מתחילה… ושוב פעם, כן, מתייאשת.

בשלב מסוים היא פונה אל הקול ואומרת לו “אני כבר לא מסוגלת! אני
לא מצליחה!…”

“תעשי נחרצות.  אמר  הוא  תגיעי!”  פשוט  שתצליחי,  ביקש  לא  אחד  “אף 
משהו, אפילו קצת…”

ואז קורה משהו.

זה אומנם תהליך שקרה במשך זמן ארוך והוכנס בסרטון קצר מאוד, אך
אפילו כושר,  לעשות  הצליחה  פשוט  הזאת  הבחורה  איך  רואים  בהמשך 
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ליהנות מזה, להיכנס לקצב ולהוריד במשקל. מן הסתם היא גם שילבה עם
זה תזונה נכונה שרק תרמה להצלחה של התהליך.

העידוד המקסים של הקול ברקע מזכיר לכם מישהו?

כשאני ראיתי את הסרטון הזה מיד נזכרתי בדיבורים המדהימים של רבי
אותו יום,  וכל  הזמן  כל  לנו  אומר  שהוא  במה  ובעיקר  מברסלב,  נחמן 
מסר מקסים שתמיד נשמע ברקע ומטעין אותי כל פעם מחדש: “א ביסל’ה

איז גוט” – גם מעט זה טוב!…

הקשיים והכישלונות שאנו חווים הם הדרך להצלחה האמיתית!

כך מחזק אותנו כל הזמן המאמן האישי שצמוד אלינו 24/7.

“לא עליך מוטל לסיים את המלאכה…” אומרים חז”ל בפרקי אבות. אנחנו
רק צריכים להתחיל, נכון?

המסרים המקסים האלה מלווים אותנו שנים רבות, ומסריו של רבי נחמן
הכושר’ ו’חדר  אחד  כל  שנים.  מ-200  למעלה  כבר  איתנו  צועדים  בפרט 
שלו עם המאמן – רבי נחמן – שצועק לו לא לוותר, לא להפסיק, להתקדם

עוד קצת, לעשות עוד משהו, והכי חשוב – לא להתייאש!!!

אנחנו רק צריכים להגיע, לרצות, להיות, לעשות אפילו קצת, או אפילו
לא רק  אבל  יגיע.  ממילא  הלעשות  כך  ואחר  לרצות  רוצים  להיות  רק 
של האדירה  ובכמות  עולם  מבורא  שקיבלנו  בכוח  להאמין  רק  להתייאש, 



מלא כלים  ארגז   – חינם  במתנת  לנו  העניק  שהוא  והכישרונות  המתנות 
בכל מה שרק אפשר לבקש, ולהשתמש בהם.

ואחרי שתגיעו, בטוח תצליחו!

בקישור תמצאו  אישית  צמיחה  בנושא  נוספים  ומרתקים  נפלאים  מאמרים 
הזה.
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